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Merknader til høringsnotatet om endringer i barnehageloven 
Forslagene i høringsnotatet om endringer i barnehageloven vil kunne føre til alvorlige 
endringer for Tøyenåsen barnehage. Følgende punkt er spesielt av betydning for oss: 
 
1) Statlig øremerkede driftstilskudd 
Vi ønsker oss fortsatt statlig øremerkede tilskudd. Disse midlene gir oss en viss 
forutsigbarhet i økonomien. Vi trenger å vite at vi får penger. 
 
2) Rammefinansiering 
Vi er bekymret for en finansieringsmodell hvor alle tilskudd skal komme fra kommunen. 
I en hardt presset kommuneøkonomi hvor det skjæres ned på viktige områder som skole 
og eldreomsorg, skjønner vi at barnehagene kan komme til å lide samme skjebne. Vi 
ønsker oss ikke en modell hvor vi i enda større grad skal konkurrere med disse sektorene 
om midlene.  
 
3) Økonomisk likebehandling 
Det har lenge vært et mål for de private barnehagene i Nittedal å få til et system med 
økonomisk likeverdig behandling av de kommunale og private barnehagene. Forslag til 
endringer i barnehageloven burde inkludere dette viktige punktet og sørge for lovfestet 
rett til 100 % likebehandling. Dagens system for beregning av kommunalt tilskudd er 
komplisert og gir rom for ulike tolkninger, noe som har ført til en nærmest tilfeldig 
fordeling av midlene. Dette har igjen ført til mange klager og det har tatt lang tid før vi 
har fått tilskudd vi hadde krav på. I 2006 fikk vi ikke det endelige tilskuddet før i 
desember. Slike forhold er uholdbare og gjør det vanskelig å drive barnehagen. En 
økonomisk likebehandling ville spart både barnehagen og kommunen for en slik tung 
prosess.  
 
4) Kvalitet i barnehagen 
Vi ønsker oss et forutsigbart system for tildeling av midler, hvor vi på slutten av året vet 



hva vi har av inntekter til neste år. Med fortsatt statlig øremerkede tilskudd og økonomisk 
likebehandling ville vi få det. Både for barna, foreldrene og de ansatte i barnehagen er 
kvaliteten på tilbudet det aller viktigste. Med et forutsigbart system ville det frigjøres 
energi og ressurser til å konsentrere seg om kvaliteten. Da ville vi slippe å bruke tid på å 
sloss for det vi har krav på.  
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